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Godkänna anmälan av presidiets beslut beträffande utdelning av Stockholms 

Accelerationsstipendium 2019.  

 

§ 15. Muntlig rapport från Visit Stockholm 

Caroline Strand informerade i korthet om: 

• Stockholms framtida värdskap. Antalet besökare i Stockholm ökar stadigt och 

närmar sig 15 miljoner gästnätter årligen. Antalet besökare på Stockholm Visitor 

Center minskar samtidigt som antalet besökare och kontakter på webben och i de 

sociala kanalerna ökar. Besökarnas förväntningar har förändrats och idag 

förväntar sig besökaren en interaktion före, under och efter besöket. För att 

vidareutveckla Stockholm som modern kultur- och evenemangsstad kommer 

bolaget att fokusera på samverkan med näringslivet kring besöksservice för att 

kunna möta besökaren på flera platser, både på fysiska platser och digitalt. 

Bolaget ska vidare bredda utbildningar och kunskapsdelning med 

besöksnäringen, fördjupa dialogen med näringslivet och utveckla nya arbetssätt 

och digitala verktyg för att möta framtidens besökare i Stockholm. Stockholm 

Visitor Center kommer att avvecklas efter högsäsongens slut. Medarbetarna på 

Stockholm Visitor Center kommer att arbeta med utvecklingen av det framtida 

värdskapet. För besökarnas behov av en platsbunden turistbyrå finns idag 7 

kommersiella turistbyråer i Stockholm. Presentationen e-postas till styrelsen. 

• Antalet gästnätter i Stockholm för perioden januari – juli 2019 har ökat med 

+3,9%, en hållbar utveckling. Tyskland står för den största ökningen med 

+16,3%, men också Frankrike, Danmark, Spanien och Polen går starkt framåt. 

 

 

§ 16. Muntlig rapport från Invest Stockholm  

Anna Gissler informerade i korthet om: 

• Halvårsresultatet för kvitton på landade investeringar uppgår till 20 stycken, där 

bygg och infrastruktur står för största antalet. Sydkorea, Spanien och USA är de 

länder där de flesta kvittona har sitt ursprung. Presentationen e-postas till 

styrelsen. 

• Stockholm Tech Week som genomfördes i september, där det bland de 50 tech- 

eventen som genomfördes fanns Europas största kvinnliga hackathon med över 

800 deltagare och den indiska tech-flighten med 20 entreprenörer och 10 

journalister och influensers. Länk e-postas till styrelsen. 
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§ 17. VD rapporterar  

Staffan Ingvarsson informerade i korthet om: 

• SBA-samarbetet med 55 kommuner där avtalsperioden löper ut 2020. Inför en 

ny avtalsperiod 2021-2025 genomförs nu en utvärdering som kommer att delges 

styrelsen i november. Kommunerna är mycket nöjda med NKI-arbetet och man 

ser en ökad mognad och nöjdhet med investeringar som landar inom SBA-

området.  

• En översyn av de mätningar som görs inom NKI-arbete ska göras, och nästa år 

kommer en frivillig mätning av kommunernas upphandlingar att erbjudas. 

 

 

§ 18. Övrigt  

 

Rolf Brattström (V) lade fram en skrivelse till styrelsen för Stockholm Business Region 

gällande ”Argument mot att stänga Sthlm Visit Center” (bilaga 1). 

 

Inga övriga frågor förelåg och ordförande avslutade mötet. 

 

 

 

 

   

Vid protokollet 

 

 

   Erica Grünewald 

 

 

 


